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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy 

 

Dátum zasadnutia:  28. 09. 2022   

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie a privítanie všetkých zúčastnených členov RŠ 

2. Voľba  predsedu RŠ 

3. Voľba  zapisovateľa RŠ 

4. Diskusia a záver 

 

1. Otvorenie a privítanie všetkých zúčastnených členov RŠ 

Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka Rady školy pani Jana Gálová. Privítala 

všetkých prítomných a oboznámila ich s programom zasadnutia. Predsedníčka RŠ 

informovala prítomných, že sa vzdáva funkcie predsedníčky a preto do programu 

zasadnutia zahrnula bod 2 – voľbu predsedu Rady školy. 

 

2. Voľba  predsedu  RŠ 

Voľba predsedu RŠ prebehla tajným hlasovaním všetkých prítomných členov. Za 

predsedu RŠ bol navrhnutý pán Ing. Martin Gála. 

 

Počet platných hlasov: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Za predsedu RŠ bol jednohlasne zvolený pán  Ing. Martin Gála. 

 

3. Voľba  zapisovateľa  RŠ 

Voľba zapisovateľky RŠ prebehla verejným hlasovaním všetkých prítomných členov.  

Za zapisovateľku bola navrhnutá pani Mgr. Zuzana Sedláčková. 

 

Počet platných hlasov: 6 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola jednohlasne zvolená Mgr. Zuzana Sedláčková. 
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4. Diskusia a záver 

V diskusii  pani Jana Gálová položila otázku ohľadom prístupových práv žiakov na 

prihlasovanie do edupage. Pani Mgr. Zuzana Sedláčková prisľúbila, že v najbližších 

dňoch rozpošle cez edupage tlačivo na pridelenie prístupu na edupage pre žiakov, ktoré si 

rodičia vytlačia a podpíšu. Na základe tohto tlačiva bude žiakovi vydané prihlasovacie 

meno a heslo na žiacke prihlasovanie na edupage. 

V rámci diskusie bola otvorená otázka výučby ANJ na prvom stupni a jej kvalita. Pani 

riaditeľka PaedDr. Eva Kabrhelová informovala, že hoc  obe pani učiteľky nemajú 

aprobáciu na anglický jazyk, tak intenzívne spolupracujú s kvalifikovaným pánom 

učiteľom druhého stupňa Ing., Mgr. Ibrahimom Ghanwim, CSc. a zároveň informovala, 

že sa pani učiteľka Ing. Marta Ščípová sa v tejto oblasti vzdeláva.  

Na záver novozvolený predseda RŠ pán Ing. Martin Gála poďakoval všetkým členom 

RŠ za aktívnu účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

Zapísala:  Mgr. Zuzana Sedláčková   __________________________  

 

 

Overil:     Ing. Martin Gála    __________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


